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 שלום ושבוע טוב

שתירשם בתולדות מדינת ישראל כאחת השנים הדרמטיות ,  שנה שהיתה שנה סוערת ויוצאת דופן בכל התחומים 2024שנת 

אנחנו  שמביאה עימה תקוות גדולות לשינוי לטובה. ,2025ואנחנו כבר בתחילת שנת  הסתיימה נווהמשמעותיות ביותר בתולדות

עוד רק ונשארו לנו  , ולמרות זאת המשק זקוק לגשמים נוספים אחרי שבוע גשום ובחלק מהמקומות אפילו גשום במיוחד

 :בנושאים הבאיםלעסוק  המשכנוהשבוע כשלושה חודשי חורף. נקווה שנצליח להדביק את הכמויות משקעים.  

 אורן לביא ,החקלאות וביטחון המזון, יוסי דיין ,( התקיימה פגישה עם מנכ"לי משרד האנרגיה30/12שני שעבר ) ביום– חוק המים, 

 .איליה כ"ץ ואנשי הצוות שלהם יחד עם נציגי החקלאים, סגן המנהל אגף התקציבים באוצר , חזי ליפשיץ, מנהל רשות המים

שביקש מהפורום לקיים דיון ולנסות להגיע להסכמות  ח"כ דוד ביטן,  ,הפגישה התקיימה בהמשך לבקשת יו"ר וועדת הכלכלה

תכנית  תעריף המים המליחים,,  חלופת קולחיםתעריף המים השפירים באזורים נעדרי , תעריף השפד"ן הבאים:  בנושאים

שאסור  ,ליםהגדרת אזור נעדר חלופת קולחים, הקמת קרן לתמיכה בגידו השקעות לעשר שנים לפיתוח מערכת הקולחים,

במשרד החקלאות  .לחקלאות המים לתעריפי ובקרה אישור להשקות אותם במי קולחים בהתאם להוראות משרד הבריאות ומנגנון

בהמשך המפורטים לעיל כוללת הצעות בכל אחד מהסעיפים ה עם ארגוני החקלאים,שתואמה מצגת  הוכנההמזון טחון יוב

סמנכ"ל גורמי  ,לוי אסף"ר ד .אורן לביא  ,ומנכ"ל המשרדאבי דיכטר ח"כ  ,המזוןטחון ילפגישה שהתקיימה עם שר החקלאות וב

 הגיעו האחרים המשרדים נציגי. מהסעיפים חלק על ערדיון  והתקיים משרדהשל  התכניתיצור במשרד החקלאות הציג את 

המחלוקות עם משרדי האנרגיה התקדמות כל שהיא וכל והפגישה הסתיימה ללא תוצאות  .הצעות או תכנית ללא לפגישה

אנחנו מקווים  להמשיך בהכנת החוק לקריאה שניה ושלישית., לוועדת הכלכלה נחזורכעת  האוצר ורשות המים נשארו בעינן.

שיחד עם שר החקלאות ובטחון המזון וחברי הכנסת של הלובי החקלאי נצליח במהרה להביא את החוק החשוב הזה לאישור 

 שניה ושלישית.מליאת הכנסת בקריאה 

 

 "השבוע המשכנו ,הצמחים ומועצת התנועות המגדלים, אירגוניעם  יחד –הוורודים במסלולים פיצויי מלחמת "חרבות ברזל 

 ,הקרוב בשבוע התקדמות להשיג מקווים אנחנו. לפתרונן רכיםוהד ,בעיקר בענפי הצומח שקיימות הבעיות בדבר פנימיים בדיונים

שהגענו להסכמה עם מס רכוש בדבר מתן מבקשים לעדכן שוב  אנחנו בהתאם למתווים שאנחנו חושבים שהם הנכונים.

הנציג  מיקי כהןללקבל מקדמות עבור הפעילות בשנה זו ,יש לפנות  . בכדי 2024צפון שניזוקו בשנת מקדמות למגדלי המטעים ב

באמצעות  2024יש להגיש בקשה למקדמה בגין פירות קיץ .  michaelco2@taxes.gov.ilשל מס רכוש בצפון. המייל של מיקי 

לפרט בבקשה את הרכב המשק באופן כללי וסכום המקדמה צריך  האתר בו מגישים תביעה נזק עקיף מסלול אדום חקלאות.

 בהצלחה!! המבוקש .

 

 "משרד החקלאות וביטחון המזון, שה"מ, מועצת האבקה והדבש ומכון וולקני, קיימו  – "כנס דבורים והאבקה לזכרו של זוריק לב

הנוכחות לב הי"ד שנפל במלחמת יום כיפור.  זוריקהוא לזכרו של  הכנס. 32 -השבוע את הכנס השנתי של הענף זו הפעם ה

מגיעה ומכבדת את האירוע. יישר כח לכל העוסקים במלאכה בארגון הכנס. בכנס נפרדו  הייתה מרשימה וגם המשפחה של זוריק

 עם פרישתה לגימלאות. ממכון וולקני, גם מהחוקרת הוותיקה ויקי סורקור 

mailto:michaelco2@taxes.gov.il
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  הצמחים  מועצת המגדלים, אירגוני ,עם מכון יסודות ובשיתוף התנועות יחד – לענפי הצומח שמייצרים לשוק המקומיאסטרטגיה

החלטנו לקדם הכנת תכנית אסטרטגית יישומית רב שנתית לענפי הצומח שמיועדים לשוק  ,הכלכליים של הקיבוצים והאירגונים

החקלאים בתחומים הנ"ל ותסייע למשרד החקלאות בהכנת  האירגוניםשל  מסמך מדיניותתהיה  שהתכנית הכוונה המקומי.

 וכבסיסהחקלאיים  הארגוניםשל   "עבודה תכנית"כ תכניתלהשתמש ב נובכוונתי ,בנוסף .המזון בתחום הזה טחוןילב התכנית

 השבוע .המשתנה במציאות החקלאים של האינטרסים בקידום שיסייעו חוק והצעות מחליטים הצעות ,עמדה רותילהכנת ני

שכבר זאת לאחר  ,לשולחן האירגונים הקיבוצים ולפני שבועיים הצגנו את ההצעה למנהלי אירגוני המגדלים ההצעה את הצגנו

 אנחנו מקווים כבר בשבועות הקרובים להתחיל בהכנת התכנית. לראשי תנועות ההתיישבות. הצגנו את ההצעה

 

 

 הדיונים שיש לנו בחוק המים רשות המים החליטה להעלות את מחיר המים ולמרות כמקובל מידי חצי שנה,  – התייקרות המים

 המפרט את העלייה לפי סוג המים, לעיונכם.  כאן את המסמךראו . %2-בינואר ב 1 -ב

 

 שירות ההדרכה והמקצוע של משרד החקלאות וביטחון המזון מזמין אתכם להירשם ולהשתתף במגוון  -תכנית הדרכה של שה"מ

. מוזמנים 2025מרץ(  –ימי עיון, כנסים וקורסים מעשיים ותיאורטיים בתחומי החקלאות השונים שיתקיימו ברבעון הראשון )ינואר 

 . בקישורלהתרשם 

 

 השבוע נכנסה לתפקידה כמנכ"לית התנועה תאיר וינר כהן ממושב תימורים. תאיר החליפה   - "העובד הציוני"תנועת חילופין ב

וגם משמשת  ששימש כמ"מ מאז פטירתו של צביקה מרום לפני כשנתיים. תאיר היא תושבת מושב תמורים ,את יעקב אברהמי

כיו"ר המושב )במועצה אזורית באר טוביה(. אנו מאחלים לתאיר הצלחה וליעקב תודה על התקופה שעבדנו יחד והמשך פעילות 

 מבורכת עם בריאות טובה בעתיד. 

 

 לענף הלול המועצהפורסם קול קורא להגדלת מכסות הביצים, לאחר התייעצות עם   – פרסום קול קורא להגדלת מכסות ביצים .

מהמכסה השנתית. הקול קורא נפתח  6%מהווים , המיליון ביצים 150-להגדיל את היקף המכסה הארצית בהקול קורא מציע  

 . 2025בינואר  22ניתן להגיש הערות עד . (פה להערות הציבור )ניתן לראות את הקול קורא

 

 משר הבריאות ח"כ אוריאל מנוי  יכתבקיבלו המייעצת בנושא החוק, המקצועית הוועדה חברי  – מה שטוב באירופה טוב בישראל

גם ד"ר לילה . לצידו של אורן חברה בוועדה אורן ברנע מארגון מגדלי הירקות, בוועדה נציג החקלאיםבין מקבלי המנוי גם  .בוסו

בראשותה . הוועדה וכן שורה מכובדת של מומחים בתחום ,חאג' יחיא מהשרותים להגנת הצומח במשרד החקלאות ובטחון המזון

 הצלחה! וללילה כנראה תתחיל להתכנס בתקופה הקרובה. אנו מאחלים לאורן המזון מנהלת מינהל  ,ינה אורן שניידוףשל פנ

 

 

https://drive.google.com/file/d/14pCIjbzuzjSz-yOulDw7FDWaEozgYhIG/view?usp=sharing
https://shaham-moag-gov-il.my.canva.site/annual-training-program-0125
https://www.tazkirim.gov.il/s/legislativeworkactivity/a13KC000000PkHdYAK/%D7%98%D7%99%D7%95%D7%98%D7%AA-%D7%A6%D7%95-%D7%94%D7%9E%D7%95%D7%A2%D7%A6%D7%94-%D7%9C%D7%A2%D7%A0%D7%A3-%D7%94%D7%9C%D7%95%D7%9C-%D7%99%D7%99%D7%A6%D7%95%D7%A8-%D7%95%D7%A9%D7%99%D7%95%D7%95%D7%A7-%D7%9E%D7%9B%D7%A1%D7%94-%D7%90%D7%A8%D7%A6%D7%99%D7%AA-%D7%94%D7%AA%D7%A9%D7%A4%D7%942025?language=iw
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 יום עיון בנושא גיוס ושימור ( 7/1)יום שלישי ארגון עובדי הפלחה מארגן השבוע  – יום עיון בנושא גיוס ושימור עובדים בחקלאות

 . הבאניתן להירשם בקישור עובדים בחקלאות. 

 

 100  100 -נבחרו להיות ב "ריפבליק יועצים" הלובינגלירון הרשקוביץ בעלי משרד ומבשרת נבו  – המשפיעים של מעריב 

אנו מברכים את מבשרת  . ועוד ארגונים רבים בתחום החקלאות את ההתאחדות ד, מלווהמשפיעים של עיתון מעריב. המשר

וחוק המים(  ומאחלים להמשך  "מה שטוב לאירופה טוב לישראל"מאבקים האחרונים )בלכל אורך הדרך ובעיקר שנמצאת אתנו 

 .עשייה מבורכת

 

 

 החייליםהחטופים, בריאים ושלמים וחזרתם הביתה בשלום של כלל  100כולנו מתפללים ומקווים לשובם של כל וכמובן ש

 והמפונים מהדרום ומהצפון ושמדינתנו האהובה תדע בשורות טובות וימים שקטים .  

 דורמן   אורי                                                                                                                                       

 לראמזכ"ל התאחדות חקלאי יש                                                                             

 התאחדות חקלאי ישראל יו"ר -מית יפרח ע :העתק

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfWao2T4AfZiL-IdWn39h38dFDgdSJu_V-h_-1xX-PA6gusVw/viewform

